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§ 20   

Svar på medborgarförslag om att hindra trafik på torgytan 
mellan Tensta träff och Tensta sim- och idrottshall 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på medborgarförslaget. 

2. Stadsdelsnämnden skickar tjänsteutlåtandet och 

stadsdelsnämndens beslut till Skolfastigheter i Stockholm AB. 

3. Stadsdelsnämnden skickar tjänsteutlåtandet och 

stadsdelsnämndens beslut till Stockholm Parkering AB. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att hindra trafik på 

torgytan mellan Tensta träff, Tensta sim- och idrottshall och Ross 

Tensta gymnasium. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 

Dnr 778-2013-1.2.4.  

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP) Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. (V) 

lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa 

sig bakom det. 

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) föreslog för MP att nämnden skulle 

ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+MP:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av vice ordföranden Ornina Younan (S), Jonas 

Ljungstedt (V), Emanuel Öz (S) och Rune Olofsson (S) till förmån för 

eget förslag. 

 

forts. 
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forts § 20 

 

”Förslag till beslut 

Att i huvudsak bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Att därutöver anföra följande 

 

Medborgaren lyfter upp en fråga som vi har diskuterat flera gånger på 

nämndnivå. Torgytan har med alla parkerade bilar tappat sitt syfte och 

det måste åter igen tas tillbaka.  

I diskussioner med SISAB måste det bli tydligt att den ytan ska göra 

omöjlig för parkering. 

Den olovliga parkeringen skapar otrygghet för människor som vistas i 

närområdet. Att bötfälla ofta är ett sätt med det finns fler sätt att 

komma åt problematiken med olovlig parkering. 

 

Vi vill även lyfta upp möjlighet att parkera i parkeringshuset för 

besökare till simhallen och Tensta träff.” 

 

__________________ 

 


